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Место народовластия в общей системе власти обусловливается конституционно-правовым статусом на-
рода. Данный субъект является весьма специфическим, присущим исключительно отрасли конституционного 
права и требует постоянного своего осмысления ввиду постоянно меняющихся конституционно-правовых 
отношений. Для обеспечения реализации ст. 3 Конституции РФ необходимо, чтобы каждый субъект понимал 
ее сущность, не искажал ее содержание в угоду политическим, экономическим или иным интересам. Добиться 
этого возможно путем четкого уяснения правового статуса многонационального народа Российской Федера-
ции. Именно на это направлено настоящее исследование.
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The place of the rule of the people in the general government system is determined by the constitutional law 
status of the people. This subject is quite specific, exists only in the constitutional law branch and requires constant 
reflection in view of the frequently changing constitutional law relations. Implementation of Article 3 of the 
Constitution of the Russian Federation requires every subject to understand its essence and not to distort its content 
for the sake of political, economic or other interests. This may be achieved by means of an unambiguous definition of 
the legal status of the multinational people of the Russian Federation. This is what the research aims at.
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